
 
Sprawozdanie z działalności Skarg Wniosków i Petycji 

 
 
 

Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniu 23 września 2024 roku.  

 

 

W okresie międzysesyjnym do Komisji wpłynęły: 1 skarga, 1 wniosek, 1 petycja. 

Komisja udzieli odpowiedzi na wniosek mieszkańców ulicy Sosnowej i Dziechcinka w 

stosowej uchwale na dzisiejszą Sesję Rady Miasta. Odpowiedź na przeanalizowaną skargę i 

petycję komisja udzieli na następnej Sesji Rady Miasta. 

Komisja na swoim posiedzeniu wystosowała następujący wniosek do Burmistrza 

„O ponowienie apelu do PKP o pogłębienie tunelu przejazdu na Osiedle Zdejszy” 

Komisja wystosowała wniosek do budżetu miasta na 2025 rok: 

„O zabezpieczenie środków w budżecie na 2025 rok na wykonanie odwodnienia ulicy 

Sosnowej w związku ze złożonym wnioskiem mieszkańców ulicy Sosnowej.” 

 

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych w dniu 24 

września 2024 roku, gdzie omawiano materiały na sesje rady miasta. 

 

 

Przewodniczący Komisji   

Skarg, Wniosków i Petycji 

Mirosław Wójcik 

 

 


